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Verslag Milieuraad – 16 mei 2019 

 
 

 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
1) Goedkeuring verslag van 18 april 2019 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd 
 

2) Verdeling bestuursfuncties 
Tijdens de vorige vergadering hebben de 4 leden zich kandidaat gesteld. In onderling overleg hebben zij 
de bestuursfuncties als volgt verdeeld: 
Fred Deryckere - voorzitter 
Bert Ghysels - ondervoorzitter 
Gerard Sodderland -  secretaris 
Mieke De Baerdemaeker – bestuurslid 
 
Roger Swalens (Streekvereniging Zenne en Zoniën) merkt in dit verband op dat de bestuursleden niet 
reglementair zijn verkozen via een anonieme stemming. Er wordt besloten deze stemming alsnog 
tijdens de volgende vergadering te laten plaatsvinden. 
 

3) Mededelingen/besprekingen 
a) Aankoop vijver van Essenbeek 

i) Besluit college 
Het college heeft ons advies om de vijver van Essenbeek aan te kopen, zonder verdere 
motivatie, ter kennisgeving aangenomen. Bram Vandenbroecke (schepen) geeft enige uitleg 
hierover. Omdat de zone langs de Kasteelstraat inmiddels als woonzone is aangemerkt 
(beroepsprocedure bij Raad voor Vergunningenbetwistingen voor bouw van woningen loopt 
echter nog) zal aankoop door stad Halle niet haalbaar zijn. 
Het advies van de Milieuraad om de vijver van Essenbeek aan te kopen wordt genuanceerd. 
Bert Ghysels (Natuurpunt) stelt dat aankoop alleen maar mag plaatsvinden als de gehele site 
wordt gevrijwaard van bebouwing en in zijn oorspronkelijke staat wordt hersteld. Aankoop 
door stad Halle, en daarnaast toestemming om toch woningen te laten bouwen langs de 
Kasteelstraat, zou een ongewenst cadeau zijn aan de bouwpromotor. Huizen met zo´n riante 
achtertuin kunnen immers op kosten van de gemeenschap voor nog meer geld worden 
verkocht. Inzetten op randvoorwaarden voor de bebouwing is daarom ook ongewenst. 
Daarom wordt stad Halle opgeroepen om alle mogelijke procedures en onderhandelingen te 
benutten voor het behoud van de gehele site als parkgebied, zonder bebouwing. 

ii) Een overzicht van deze problematiek door Eric De Greef 
Eric De Greef is voormalig gemeenteraadslid (Volksunie en later onafhankelijk raadslid) van 
Halle en heeft zich vanaf het begin ingezet voor het behoud van de vijver van Essenbeek en de 
site daar omheen. 
Een historisch overzicht van alle juridische procedures en andere acties is terug te vinden op 
https://sites.google.com/site/reddevijveressenbeek/home 
 

b) Inspraakavond van Sportraad over gebruiksmogelijkheden van perceel aan Spoorwegstraat 
Langs de Spoorwegstraat (ter hoogte van de parking Nederhem) ligt een perceel dat een 
sportbestemming met groene inkleuring kan krijgen. De Sportdienst van Stad Halle heeft  hiervoor 
aan de Sportraad advies gevraagd. De Sportraad heeft het lovenswaardige initiatief genomen om 

https://sites.google.com/site/reddevijveressenbeek/home
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bij bewoners van Nederhem, via een inspraakbijeenkomst, na te vragen wat voor 
sportmogelijkheden zij zouden wensen. Een lijst met voorbeelden en randvoorwaarden is ingediend 
bij stad Halle.  

c) Nieuwe inrichting park bij St. Rochuskerk 
Na een onverwachte kap van bomen en struiken (februari 2018) in het parkje naast de Sint 
Rochuskerk zijn na klachten van buurtbewoners de werken stilgelegd. Een overleg vooraf, met alle 
betrokkenen (petanqueclub, kerkfabriek, buurtbewoners), zoals bij de Spoorwegstraat, zou hier 
beter zijn geweest. Uiteindelijk hebben alle partijen in goed overleg hun inbreng gehad en is er een 
prachtig gerenoveerd park ontstaan, een gerestaureerde St. Rochuskerk waardig. Er zijn nu onder 
andere bijvriendelijke plantenborders, 3 petanquebanen met 2 banken, een middenplein met 3 
zitbanken, een border met siergrassen en paden van gestabiliseerd dolomiet met een afkanting van 
Corten-staal. 

d) Nieuwe weginrichting Nederhem/wandelpad langs Zenne 
Stijn Garain licht de werken in het kader van het Landschapspark nogmaals toe. In samenwerking 
met de provincie, het Regionaal Landschap en de Vlaamse Milieumaatschappij (VMM) zullen tegen 
eind 2021 verschillende inrichtingswerken plaatsvinden langsheen het Zennepad (wandelpad 
tussen Nederhem en het station van Buizingen). Zo zal er een verharding aangebracht worden om 
de toegankelijkheid te verbeteren, wordt er een terras (of iets soortgelijks) aangelegd ter hoogte 
van de oude molensite Eizingen, wordt er een speelbos ingericht thv. diezelfde oude molensite, 
worden er poelen gegraven en zal landart op de compostsite geïnstalleerd worden. 
François Goossens (geïnteresseerde burger) merkt op dat het Zennepad op een specifieke locatie 
geregeld overstroomt en stelt voor om het enkele meters hoger te leggen. Stijn antwoord dat dit 
gekend is en nagegaan wordt of het pad verlegd wordt. 
 

4) Adviezen 
a) Vleermuis (dier-) vriendelijke verlichting 

Aan het advies van de Vleermuizenwerkgroep Myotis is, op initiatief van de Fietsersbond, een 
passage toegevoegd waarin het belang van (vleermuisvriendelijke) verlichting voor zwakke 
weggebruikers wordt toegelicht. Het aantal letselongevallen voor die weggebruikers loopt immers 
hoog op bij onverlichte wegen. Christien Goessens (Myotis) vraagt om hierin niet te specifiëren. 
 
Francine Van Der Perre roept ook op om onnodige verlichting tegen te gaan. Aanvullend op wat 
reeds in het advies staat, noemt zij de uitbundige verlichting van sommige bedrijfsterreinen en 
bedrijfsgebouwen. Dat laatste zal aan het advies worden toegevoegd: 
“Naast onnodige verlichting van het openbaar domein bevelen we ook aan dat bedrijven hun 
terreinen en gebouwen niet overdadig in het licht zetten.” 
 
De passage over de zwakke weggebruikers wordt wat type wegen betreft onderscheiden: 
“Net zoals verlichting op alle wegen niet nodig is, is dat ook niet nodig op alle fietspaden. 
Fietsersbond is voorstander van vleermuisvriendelijke verlichting op fietspaden met voldoende 
potentieel of een voldoende aantal fietsers. Dat geldt met name voor schoolroutes, zodat ouders 
hun kinderen met een gerust gemoed met de fiets naar school kunnen laten gaan. Ook woon-
werkroutes komen in dat verband in aanmerking, zodat ook voor het woon-werkverkeer fietsen 
wordt gestimuleerd en minder met de auto kan gebeuren.” 
 
Het conceptadvies wordt, na instemming met deze toevoegingen, unaniem goedgekeurd en 
voorgelegd aan het College.  
 

b) Brief aan college i.v.m. inspraak in het Strategisch Meerjarenplan (SMJP) stad Halle 
De inhoud van deze brief met een oproep aan het college voor inspraak bij de totstandkoming van 
het SMJP wordt unaniem goedgekeurd en deze brief wordt verzonden naar het college. 

 
5) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Geen voorstellen ingediend 
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6) Nieuws van de verenigingen 

 Met o.a. voorstelling van Ringgroep 02 Halle door Landelijn Rooselaer 
In verband met de tijd besluiten we deze presentatie te verplaatsen naar de vergadering in juni en 
vooraan op de agenda te plaatsen. 

 

7) Varia 
Hubert De Ridder (Velt Groot-Halle) vraagt wat er gaat gebeuren met de beschadigde brug bij de 
Zavelput (Drasop). Hier is nog geen uitsluitsel over te geven omdat de studies nog niet binnen zijn. 

 
 
 

Volgende Milieuraad : 20 juni 2019 om 20 uur
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Datum Adviesnr
. 

Onderwerp Ingebracht door Opvolging 

21-02-19 01-19  Samenwerkingsovereenkomst tussen de Provincie 
Vlaams-Brabant, Pro Natura en de stad Halle in het kader 
van het project ‘Intergemeentelijke Natuur- en 
Landschapsploegen’ 

College van B&S Geen aanvullende adviezen. Collegebesluit wordt uitgevoerd 

21 -03-19 02-19  Vleermuis (dier-) vriendelijke verlichting  Milieuraad Ingediend op 17 mei 

21-03-19 03-19  Overgaan tot de aankoop van de vijver van Essenbeek 
door stad Halle 

Milieuraad Is ter kennisname aangenomen door het college 

18-04-19 04-19  Herbruikbare bekers tijdens evenementen Milieuraad Nog op te stellen 

16-05-19 05-19  Inspraak in het Strategisch Meerjarenplan Milieuraad Inspraak kan via “Idee zkt stad” 

20-06-19 06-19  Vellen van bomen – beoordelingsprincipes en 
discretionaire bevoegdheden college 

College van B&S  

 07-19     

 08-19     

 09-19     

 10-19     

 11-19     

 12-19     

 13-19     

 14-19     

 15-19     


